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Sesja zwołana z inicjatywy przewodniczącego  rady.

Ustawowy stan radnych : 21

Frekwencja  na posiedzeniu  20 radnych  95,24%  (lista obecności  w załączeniu) 

Nieobecny:  Marek Rajca

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

 Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, 
 Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek 
 Z- ca Burmistrza – Anna Ślagórska
 Sekretarz Miasta – Dorota Bąk

Punkt 1-2- 3

Przewodniczący  Rady  Sławomir  Święch  otworzył   74  sesję  Rady  Miejskiej   stwierdzając 

wymaganą ilość radnych, przywitał przybyłych gości. 

Radni nie  zgłosili  uwag i  wniosków do porządku  sesji,  z związku z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził iż porządek  sesji został przyjęty  w proponowanej wersji. 

Porządek posiedzenia :

1. Otwarcie obrad sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie- zatwierdzenie  protokołu z poprzedniej  sesji: sesja LXXIII  z 28.10.2010r

5. Rozpatrzenie projektów i  podjęcie uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e  o k r e ś l a n i a  z a s a d  w n o s z e n i a ,  c o f a n i a  i  z b y w a n i a 
u d z i a ł ó w  i  a k c j i  p r z e z  B u r m i s t r z a    

1 Podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Czeladzi. 

D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :
2 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/82 k.m. 41 o pow. 18 m2 położonej przy ul. 

Powstańców Śląskich  w Czeladzi

3 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 41/1 k.m. 48 o pow. 351 m2 położonej przy ul. 
Nowopogońskiej  w Czeladzi

D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d ż e c i e  
4 Zmian w budżecie miasta na 2010 rok 

6. Sprawy bieżące 

7. Zamknięcie obrad sesji.

Punkt 4

Rada przyjęła protokół z  sesji z  dnia 28.10.2010r

Głosowanie jawne:  
Z-15  
P-0    
W-4   
R-19
Przewodniczący stwierdził, iż protokół został przez radę przyjęty. 
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Przed  przejściem  do rozpatrywania projektów  i  podjęcia uchwał Przewodniczący  Rady 

ogłosił 20 minut przerwy w celu zwołania posiedzeń komisji Finansowo Budżetowej i  Komisji Rozwoju 

i Polityki Przestrzennej,  w  związku z koniecznością zaopiniowania projektów uchwał  przez komisje 

zanim zostaną poddane pod obrady rady (regulacja  wynikająca ze statutu).

Radna Teresa Kosmala-  przedstawiła sprzeciw by  zwoływać posiedzenia komisji, o których 

nie byli wcześniej poinformowani mieszkańcy miasta . 

Po  20  minutach   Przewodniczący   Rady  wznowił  obrady.  Rozpoczęto  realizacje  punktu  

5- „rozpatrywanie  projektów  i podjęcie uchwał w sprawie” 

Przewodnicząca komisji Finansowo Budżetowej  poinformowała, iż posiedzenia komisji odbyły 

się w formie  posiedzenia  komisji połączonych, na których komisje zaopiniowały otrzymane uchwały. 

Punkt 5.1. 
Przewodniczący  Rady  odczytał  treść   uchwały   w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego 

Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  

z siedzibą w Czeladzi.

Przewodnicząca komisji Finansowo Budżetowej  poinformowała, iż komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Głosowanie jawne imienne
Z-16
P-2

W-2

R-20

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Punkt 5.2. 
Przewodnicząca komisji Finansowo Budżetowej  poinformowała, iż komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały, wszyscy członkowie byli za. 

Przystąpiono do głosowania   uchwały  w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr 

35/82 k.m. 41 o pow. 18 m2 położonej przy ul. Powstańców Śląskich  w Czeladzi.

Głosowanie jawne 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta oczywistą większością głosów.

Punkt 5.3. 
Przewodnicząca komisji Finansowo Budżetowej  poinformowała, iż komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały, przy jednym głosie  wstrzymującym, pozostali członkowie byli za. 

Przystąpiono do głosowania  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 41/1 

k.m. 48 o pow. 351 m2 położonej przy ul. Nowopogońskiej  w Czeladzi

Głosowanie jawne 
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Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta oczywistą większością głosów.

Punkt 5.4. 
Skarbnik miasta przedstawił  uzasadnienie dla przesunięć na wydatki dla szkół. 

Przewodnicząca komisji Finansowo Budżetowej  poinformowała, iż komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały, wynikiem 9 głosów za i 1 głosem wstrzymującym się. 

Głosowanie jawne imienne
Z-20
P-0

W-

R-20

Przewodniczący stwierdził że uchwała została podjęta

Punkt 6
Burmistrz   przedstawił  sprawozdanie   z   działań   i  efektów które  udało  się  w  mijającej  kadencji 

zrealizować. 

Na  zakończenie   podziękowanie  wszystkim  za  współprace  i  wsparcie  w  realizacji   tylu  zadań  

i inwestycji dla   miasta i jego mieszkańców. 

Radny A. Świątek -  ocenia iż powinno się  przedyskutować  otrzymaną informację.

Przedstawia swój niepokój  zadłużeniem miasta i brakiem kontroli rady. Uważa, iż doprowadzono do 

sytuacji dramatycznej podwyżki wody i ścieków oraz  iż trzeba zmienić styl  i kierunki polityki.  

Radny Marian Kita odczytał   postulat mieszkańców  Hanny i Tomasza Podgórnych 

 z 09.11.2011r

Przewodniczący  Rady  odczytuje   korespondencję,  którą  Rada  otrzymała  do  wiadomości. 

Odczytano  korespondencję  zarejestrowaną  w  kancelarii  pod  Nr.  KP:  13257,13387,13388,  13389, 

13423, 13424, 13462,  oraz otrzymane  e- maile od  Pana Krusiec  z 7.11.2010,  oraz od Pana 

Przemysława Chsząszcz z 9.11.2010r.

Przewodniczący Rady powrócił  do odwołań od uchwał z poprzedniej sesji : 

odwołania od uchwały LXXII/1274/2010 i  LXXII/1273/2010

Dyskusja :

Radna Teresa Kosmala

Kierownik Wydziału  Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

Przewodniczący Rady Sławomir Święch

Burmistrz Marek Mrozowski

Radny Andrzej Świątek 

Radny Andrzej Mentel.
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Radni nie zgłosili wniosków  w zakresie dyskusji lub przedstawienia innej niż wyrażona w uchwałach 

decyzja.  Przewodniczący stwierdził,  iż  rada nie  zmienia   stanowiska  i  pozostają  w mocy uchwały 

podjęte  na sesji 30.09.2010r. 

Radna Danuta Walczak-  podsumowuje swoja 20 letnią działalność samorządową. Podziękowania  za 

współpracę  i  pożegnanie  się  ze  wszystkimi  ze  względu  na  zakończenie  działalności  jako  radna  

(w obecnych wyborach nie startuje już jako  kandydat do rady).Podziękowanie  dla Burmistrza, Pani 

Sekretarz Miasta, radnego Janusza Gątkiewicza, radnego Ireneusza Gawrońskiego, radnej Grażyny 

Strączek oraz radnego Mariana Kity. 

Skarbnik Miasta – informuje, iż zadłużenie o którym wspominał radny A.Świątek  odzwierciedla się  

w tym co zostało na terenie miasta zrealizowane.  Przedstawia stanowisko, iż  trzeba podejmować 

wspólnie decyzje by były korzystne dla miasta. 

Radny Władysław Oczkowicz- dziękuję członkom prowadzonej przez siebie komisji rozwoju i polityki 

przestrzennej  oraz radnym i pracownikom urzędu za dobra współpracę. 

Radny A. Świątek – dziękuje radnym i przeprasza jeśli jego forma wypowiedzi była zbyt emocjonalna. 

Dziękuję za wspólna pracę w radzie radnej D. Walczak. 

Radny   Mirosław Kędzierski-   ocenia,  iż  to  co  się  działo  w  radzie  było  realizowane  na  zlecenie 

Burmistrza. Ocenia iż miasto potrzebuje burmistrza wszystkich mieszkańców. 

Przewodniczący  Radny  Sławomir  Święch  -   odczytuje   kartę   z  życzeniami  dla  radnych   na 

zakończenie kadencji z podziękowaniami za pracę w  V kadencji.

Przewodniczący ogłosił  iż  74, ostatnia w tej kadencji sesja dobiegła końca i zamknął   obrady sesji. 

Przewodniczący  Rady
mgr Sławomir Święch

W załączeniu :

• Lista obecności, 

• Karta z głosowań jawnych imiennych, 

• Korespondencja odczytana na posiedzeniu  sesji.
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